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امیر قلعهنویی: 2 گل بچگانه دریافت کردیم / تساوی در تبریز برابر نفت آبادان رضایتبخش
نیست / تماشاگران سرمایههای فوتبال هستند

سرمربی تیم تراکتورسازی تبریز گفت: نتیجه تساوی در تبریز برابر تیم نفت آبادان رضایتبخش نیست.

سرمربی تیم تراکتورسازی تبریز گفت: نتیجه تساوی در تبریز برابر تیم نفت آبادان رضایتبخش نیست.

امیر قلعهنویی امروز در گفتوگو با خبرنگار فارس در تبریز اظهار داشت: نیمه اول خوب نبوده و بازی رضابت بخشی را ارائه
نکردیم، اما نیمه دوم بهتر شدیم، هر چند اعتقاد دارم از شادابی همیشگی به دور بودیم.

وی گفت: میتوانستیم این بازی را به سود خود به پایان برسانیم، اما دو گل بچگانه دریافت کردیم و باید قبول کنیم که تیم
نفت آبادان توپ را بهتر از ما به گردش درآورد.

قلعه نویی گفت: در خیلی از بازیها در دقایق پایانی نتیجه لازم را کسب کرده و به پیروزی رسیدیم مانند بازی با ذوب آهن
اصفهان در حذفی و استقلال خوزستان در بازی هفته گذشته، اما در این بازی پیروزی در دقایق پایانی را از دست دادیم.

سرمربی تیم تراکتورسازی در مورد بازیکنان تیمش در این بازی اظهار داشت: از بعضی بازیکنان انتظار بیشتری داشتم که
نتوانستند رضایتم را کسب کنند، از جاسم کرار توقع بازی بهتری داشتم که مشکل بدنی داشت و هاشم بیکزاده هم بازی

متوسط ارایه کرده که بد نبود و البته زیاد خوب هم نبود.

وی در مورد چمن ورزشگاه گفت: ایرادی در چمن ورزشگاه یادگار امام نبود و زمین در این تساوی نقشی نداشت، چمن ورزشگاه
جوان است و نباید از آن زیاد کار کشیده شود که در غیر این صورت بیشتر از 4 ماه عمر نخواهد داشت.

وی در مورد نبود تماشاگر در این بازی گفت: زیبایی فوتبال به هوادارانش است و تماشاگران فوتبال سرمایههای تیمها میباشند
و مربی پرتغالی تیم هم میگفت که در کشورش هیچگاه چنین جرایمی برای تیمها در نظر گرفته و تماشاگران را محروم نمیکنند

و من انتظارم از کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال کشور رعایت عدالت بین تمام تیم ها است.

قلعهنویی تاکید کرد: فیفا قوانینش را تغییر داد تا تماشاگر بیشتر به ورزشگاهها بکشاند، ولی ما هواداران خود را از حضور در
ورزشگاه محروم میکنیم که زیاد خوشایند نمیباشد.
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